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Wydarzenia organizowane przez Młodzieżową Radę Karwiny na stałe wpisały się już w
kalendarz miejskich wydarzeń. Działalność rady podsumowały krótko władze miasta, które
doceniają zaangażowanie młodych mieszkańców.

Centrum Karwiny-Frysztatu. Źródło: wikipedia.org

- Obecnie mamy dwunastu aktywnych członków. Są wśród nas zarówno uczniowie szkół podstawowych i
liceów, ale też studenci. Dołączyć może każdy w wieku od 13 do 30 lat - mówi Martin Jastrzembski,
przewodniczący rady cytowany przez facebookowy portal miasta Karwina. - Jesteśmy dumni z organizowanych
przez nas wydarzeń, cieszą się bowiem dużym zainteresowaniem mieszkańców. Wspomnieć mogę na
przykład o przejażdżce na rolkach po mieście, którą organizujemy od lat, czy o corocznej akcji rozdawania
maków z okazji Dnia Pamięci (11 listopada - dop.red.). Działamy także na rzecz środowiska, organizując
zbiórki odpadów. Obecnie przygotowujemy plany na ten rok - dodaje.

� � � INLINE BRUSLAŘI SE BEZPEČNĚ PROJELI VEČERNÍ
KARVINOU PO HLAVNÍCH TAZÍCH MĚSTA
Město Karviná připravilo společně s Mládežnickou radou a Obchodně
podnikatelskou fakultou pro milovníky inline bruslení projížďku večerním
městem. Pořadatelé zajistili trať dlouhou 5,2 kilometrů a většina si ji projela
hned dvakrát. Pojďte se podívat na reportáž Televize POLAR. Mládežnická
rada Karviná, Obchodně podnikatelská fakulta v Karviné, Slezská
univerzita
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Facebook Watch

Młodzieżowa Rada Karwiny w poprzednich latach współpracowała też z podobnymi organizacjami z innych krajów,
w tym Polski. Dobrze układają się też jej relacje z miastem - w tym roku będzie współorganizować kilka ważnych
wydarzeń związanych z 755-leciem założenia miasta czy 100-leciem regionalnej biblioteki. - Często uczestniczę w
spotkaniach rady, są bardzo ciekawe i pożyteczne. Członkowie rady pytają o funkcjonowanie miasta, jego



zarządu, o budżet czy różne kwestie. Bardzo doceniam ich pomysły, które chętnie realizujemy. Młode
pokolenie naprawdę chce działać - mówi Andrzej Bizoń, wiceburmistrz Karwiny.
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MLADÍ LIDÉ Z KARVINÉ SE AKTIVNĚ PODÍLEJÍ NA DĚNÍ VE
MĚSTĚ
Do dění ve městě se už osm let aktivně zapojuje Mládežnická rada
Karviná. Je určená pro všechny mladé lidi, kteří se chtějí aktivně podílet na
fungování města. Přicházejí s nápady, co by se dalo vylepšit a diskutují o
tom, jak by i oni sami mohli k lepší image města přispět. „Teď máme
aktivních dvanáct členů. Co se týká věkové kategorie, tak k nám mohou
přijít zájemci od 13 do 30 let. Mezi námi jsou mladí lidé... See more
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